

美国圣芭芭拉商学院

Santa Barbara Business College



SBB College
A Tradition of Success Since 1888



OVERVIEW 概论



Santa Barbara Business College (SBBCollege), working through North America Education Centre (NAEC), is actively pursuing partnership opportunities with educational institutions around the world that would add value to the student and faculty experience. With the College's diverse programs, including a Master

of Business Administration program, educational partnerships with SBBCollege can provide real opportunities for international collaboration. SBBCollege has a number of diploma, degree, and MBA programs that are flexible and responsive to each region.

圣芭芭拉商学院与北美教育中心致力合作与全球其它教育办学机构联合推广学院的众多课程包括工商企业管理硕士（MBA）课程。与圣芭芭拉商学院合作办学可以大大提高学校的国际合作机会。圣芭芭拉商学院可提供的学位，证书及MBA课程相当灵活。

College Prowler Awarded SBBCollege their highest Grades in 关于美国顶尖大学的出版机构在以下几项中给圣芭芭拉商学院打了满分:

Categories 项目	Grades 分数
Academic Experience 学术体验	A
Career Services 职业生涯规划	A
Tuition and Financial Aid 学费与财政援助	A



ACCREDITATIONS 认证

SBBCollege is accredited by the Accrediting Council for Independent Colleges and Schools to award certificates, diplomas, associate's degrees, bachelor's degrees, and master's degrees. The Accrediting Council for Independent College and Schools is listed as a nationally recognized accrediting agency by the United States Department of Education and is recognized by the Council for Higher Education Accreditation.

The vocational nursing program at SBBCollege is accredited by the State of California Board of Vocational Nursing and Psychiatric Technicians.

SBBCollege is also recognized by the Chinese Ministry of Education (中华人民共和国教育部) and is listed on their website (<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>).

Santa Barbara Business College (SBBCollege) 简介

Santa Barbara Business College (SBBCollege) has a rich history as one of the oldest colleges in the United States. Founded in 1888, the College has expanded, from its humble grounds in Santa Barbara, to five locations in California. Now, SBBCollege's campuses are located within the communities of Santa Barbara, Santa Maria, Bakersfield, Ventura, and Rancho Mirage, California.

圣芭芭拉商学院于1888年在圣芭芭拉成立，是加利福尼亚州乃至整个国家历史最悠久的学校之一。圣芭芭拉商学院是经过认证的一所商学院，目前已经发展到拥有五个校区，它们分别位于加利福尼亚州的圣芭芭拉，圣马丽亚，贝克斯菲尔德，棕榈沙漠和文图拉，同时学校还拥有一个网络学校。

圣芭芭拉商学院授予的硕士，学士，副学士学位以及其它文凭与资格证均已被美国独立院校认证理事会正式认证。美国独立院校认证理事会是美国教育部及高等教育认证委员会认可的权威学历认证机构。

圣芭芭拉商学院职业护理专业已是受到加州高职护理和精神科技技术员理事会的认证。

同时圣芭芭拉商学院已被中华人民共和国教育部认可也列入中华人民共和国教育部教育涉外监管信息网(<http://www.jsj.edu.cn/news/1/170.shtml>)。



Unique Benefits of SBBCollege 独特的优势

- 1) SBBCollege is a small college that emphasizes on personal touch. The small class size (10 -20 students) allows instructors and staff to devote time and attention to each student (unlike major colleges).
- 2) No English requirements for SBBCollege's language programs.
- 3) SBBCollege's online program allows students to take courses online.
- 4) SBBCollege students are offered on-the- job training with SBBCollege's unique externship course.
- 5) Students who do not meet the English requirements, subject to approval from each department head, may take a combination of English and Academic courses.
- 6) Year- round courses would allow students to finish a degree in 3 years instead of 4 years.
- 7) Included in SBBCollege tuition are services such as career counseling, job placement assistance, resume review, and even interview preparation.

圣芭芭拉商学院独特的优势

- 1) 学院小而灵活。小班教学（10-20人每班，教师与学生有更多互动，给每个学生更多的关照。
- 2) 进入英语语言课程没有英语要求。
- 3) 网络课程方便灵活，提供给学生更多选择。
- 4) 在校职业培训及实习机会。
- 5) 未通过英语语言考试的学生经系主任批准可以同时上语言与专业课程。
- 6) 一年分三个学期可以让三年完成大学课程。
- 7) 学费里已包括以下额外服务：求职咨询，协助就业，履历修改以及面试辅导。

FAST FACTS 基本概况:

SBBCollege at a Glance

Year Established 学院成立	圣巴巴拉商学院成立于1888年。
Campus Locations 学院地理位置	Santa Barbara, Santa Maria, Bakersfield, Ventura, Rancho Mirage, and online. 学院由5个校区组成：它们分别位于加利福尼亚州的圣芭芭拉，圣马丽亚，贝克斯菲尔德，棕榈沙漠和文图拉（圣芭芭拉校区拥有计算机和医学实验室，一个学习资源中心，以及为理疗按摩和健身训练配备的专业的健身房）。
Academic Degrees 学位授予	MBA, bachelor's, associate's, diploma. 可授予MBA，学士，副学士学位及文凭。
Areas of Study 学习领域	Business, Healthcare, Legal Studies, Information Technology. 贸易，保健，法律及信息科技。
Class Hours 课时安排	Day and evening schedules ...plus online. 日间，夜间及网络课程。
Class Size 每班人数	10-20 students per class (average). 平均10-20人。
Financial Assistance 财政资助	Scholarships, loans, and grants available to those who qualify. 提供给符合资格的学生奖学金，贷款及助学金。
Accreditation 认证	Accredited by the Accrediting Council for Independent Colleges and Schools. 美国大学认证委员会正式认证。

ACADEMICS AND PROGRAMS 学科及课程

ESL Programs

- Intensive English,
- Semi Intensive English
- English Explorer
- TOEFL Preparation

ESL课程

1. 英语强化班
2. 半英语强化班
3. 英语探索
4. 托福备考

Diploma Programs

- Desktop and Network Support
- Medical Assisting
- Medical Office Administration

- Office Administration
- Paralegal Studies
- Vocational Nursing

文凭课程

1. 计算机与网络支援
2. 医疗助理
3. 医疗办公室文秘
4. 办公室文秘
5. 律师助理
6. 职业护理

Associate's Degree Programs

- Business Administration
- Criminal Justice
- Early Childhood Education

- Health Information Technology
- Medical Assisting
- Network Systems Administration
- Paralegal Studies
- Pharmacy Technology

副学士学位课程

1. 工商管理
2. 刑事司法
3. 早期儿童教育

4. 医疗信息科技
5. 医疗助理
6. 网络系统管理
7. 律师助理
8. 医药科技

Bachelor's Degree Programs

- Business Administration
- Criminal Justice
- Healthcare Administration

学士学位课程

1. 工商管理
2. 刑事司法
3. 医疗健康管理

Master's Degree Program

- Master of Business Administration

硕士课程

工商管理(MBA)



INTERNATIONAL ADMISSION 国际学生录取要求

International students seeking to enroll in any of the academic programs at Santa Barbara Business College must meet the following criteria and obtain proper documentation from the U.S. Citizenship and Immigration Services (USCIS). In order for the student to be admitted into the College's academic programs, the student must provide the following:

国际学生被圣芭芭拉商学院录取时必须从美国移民局取得相关文件以及提供以下相关资料:

Undergraduate Programs

本科课程

- Proof of high school or equivalent transcript from a school accredited by the department of education in their country or equivalent -- the transcript must be from a certified translator with an explanation of the grading scale.
- Proof of student's English Language Proficiency: Score of 75 on the Internet-based Test of English as a Foreign Language (TOEFL); Score of 6.5 on the International English Language Testing System (IELTS); or Certificate of Completion from Santa Barbara Business College's Intensive English Advanced Level III.
- 教育部门认可的中学成绩单原件及英语翻译件。
- 英语水平证明: 托福成绩75分, 雅思6.5, 或者圣芭芭拉商学院英语3级水平。

Graduate Program

研究生课程

- Proof of bachelor's degree from an accredited institution that has approval from an accrediting agency approved by the U.S. Department of Education.
- For candidates who are graduates from institutions outside of the United States, the institution must be recognized by their government and the transcripts must be translated into English and evaluated to determine the equivalency of the credentials to the credentials awarded by institutions in the United States.
- Proof of student's English Language Proficiency: Score of 75 on the Internet-based Test of English as a Foreign Language (TOEFL); Score of 6.5 on the International English Language Testing System (IELTS); or

Certificate of Completion from Santa Barbara Business College's Intensive English Advanced Level III.

- 本科学位证明 (经美国教育部认可的认证机构认证)。
- 美国之外的申请者需提供本国教育部认可大学的成绩单及英文翻译件。
- 英语水平证明: 托福成绩75分, 雅思6.5, 或者圣芭芭拉商学院英语3级水平。

Once the student meets the criteria to attend Santa Barbara Business College, he/she may request that the College issues an I-20 form. In order to request the I-20 form, the student must submit the following additional documents:

一旦学生获得录取通知, 学生将收到学院出具的I-20表格, 学生还需提供以下文件:

1. Completed application with \$75 non-refundable application fee (Must be included with application). 完整的申请表及不退的75美元申请费。
2. Copy of passport. Financial Certification/Current Bank Statement. 护照影印件和银行财力证明。
3. Signed Student Conditions Agreement. 签署学生条款协议。

Tuitions and Fees 学费及杂费

Degree Programs	Cost per Credit	Credits Total	Program Length	Program Total*
Master's Degree	\$377	56	70 weeks	\$21,200
Bachelor's Degree	\$355	182	160 weeks	\$67,000
Associate's Degree	\$355	94	90 weeks	\$35,800

*The estimated program total includes tuition, books and most fees.
以上费用包括学费，书本和其他付费。

English as a Second Language

English Program	Hours of Instruction per Week	Module Length (Weeks)	Number of Modules	Per Module Cost
Intensive English Program	30	4	Up to 9	\$1,400
Semi-Intensive English Program	20	4	Up to 9	\$1,100
Business English Program	20	4	1	\$1,400
TOEFL Preparation Program	20	4	1	\$1,400

All language programs require an additional application fee.
语言课程需要额外的申请费。

ABOUT NAEC 关于NAEC

The mission of North America Education Centre (NAEC) is to promote educational interchanges between mainland Chinese schools and their counterparts in North America. We do this by offering accredited Canadian and Us programs and curricula to schools and universities in mainland China. (www.naeducenter.com)

北美教育中心的宗旨为促进中国大陆地区与北美地区的校间的教育交流合作。通过向中国大陆地区的学校和大学提供加拿大和美国的认证课程来开展交流合作。

NAEC is responsible for developing a framework of cooperation with Chinese institutions and SBBCollege. All framework and models of cooperation are non-binding and are subject to ratification by SBBCollege. Direct communications with SBBCollege will be referred back to NAEC.

北美教育中心负责发展与中国的机构和圣芭芭拉商学院合作的框架。所有框架和合作模式不具约束力，并由圣芭芭拉商学院批准。与圣芭芭拉商学院直接沟通将由北美教育中心负责。



Contacts 联系:

For more information, please contact:
欲知详情，请与下述负责人联系:

DISCLAIMER 免责声明:

This write-up is for general reference only. The detailed terms and conditions are subject to the final ratification by SBBCollege.
此说明仅供一般参考。细节条款及说明以SBBCollege最终文件为准。

FOUR REASONS TO WORK WITH SBBCollege 选择SBBCollege的4个原因

1. SBBCollege has 125 years of rich history. Founded in 1888, it is one of the oldest colleges in California.
建校于1888年的SBBCollege拥有125年历史，它也是加州其中一所历史最悠久的学院。
2. SBBCollege has five campuses throughout California.
SBBCollege的5个校区遍布加州。
3. SBBCollege offers a full range of programs from Diploma, Bachelor's to Master's Degree Programs.
SBBCollege课程包括大专，本科及硕士课程。转学分十分方便。
4. SBBCollege is recognized by Chinese Ministry of Education, being listed on the Chinese Ministry of Education Website.

SBBCollege被中国教育部承认的高级学府而列入中国教育部官方网站。

